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Zápis z jednání členské schůze Asociace lodní třídy Optimist (ALT Q) 

Konané v YC Dyje, v Pavlově,  dne 24.8.2024 od 19,30 hod. 

 
1. Zahájení členské schůze 

Členskou schůzi (dále jen „ČS“) zahájil ve 19,30 hod. předseda výkonného výboru ALT Q, 
Michael Lojka.  
 

V den konání ČS má ALT Q celkem 56 členů s hlasovacím právem, z nichž je dle prezenční 
listiny osobně či v zastoupení přítomných 30, tedy ČS je usnášeníschopná.  
 
 
2. Program ČS 

Michael Lojka přednesl program schůze.  
 
 
3.  Volba orgánů členské schůze  
 

Michael Lojka navrhl následující členy jako předsedu, zapisovatele a skrutátora, a to 
- Michalea Lojku jako předsedu, 

- Denisu Valentovou jako zapisovatele a 

- Pavla Pavlouska jako ověřovatel,  

- Markéta Dokoupilová a Jiří Tomola jako skrutátoři.  

 
Hlasování:                         pro   30        proti 0          zdržel se 0 
 
VH  schválila orgány schůze. 
 

 
4. Zpráva o činnosti 

Michael Lojka ve stručnosti shrnul jednotlivá témata, kterými se ALT zabývala: 
- pracujeme na komunikaci směrem ke členům – WA skupina, inzerce, úprava webu, fcb 
- nominační pravidla pro účast na ME a MS 2024 – ALT byla vytvořena společně KTM 
- jako každý rok byly vyhlášeni vítězové pohárových závodů (zajištění výroby pohárů) 
- ALT Q se podílela na přípravě a projednání pohárových závodů do CTL 2024 
- došlo k úpravě směrnice pro podporu soustředění 
- byla upravena pravidla pro hodnocení pohárových závodů (dle pořadí místo log. bodů)  

- podařilo se zkoordinovat CTL 2024 se slovenskou asociací Q 
- máme zástupce ALTQ v KTM (předseda ALT) 
 
- máme připravený návrh pravidel pro nominaci ME a MS 2025 
- budou vyhlášeny poháry 2024 
- proběhlo soustředění ALTQ před MČR 
- pracujeme na koordinaci CTL s SVK na 2025 
- prostřednictvím KTM se snažíme zvýšit podporu třídy s cílem navýšení členské základy Q 
- chceme podporovat kluby, ideálně návratem hodnocení klubů podle účasti na závodech  
 

Navrhované změny soutěžních pravidel: 
- S ohledem na klesající počet dětí vrátit se k modelu jedné LT – Optimist, tedy start 

mladších a starších dohromady a vyhlašování kategorií mladší a starší. 
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ALT Q vyzývá kluby k aktivní podpoře klubových trenérů, využití potenciálu současné generace 
juniorů, jejich zapojení do trenérské aktivity pod vedením mentorů /starších trenérů. Využití 
potenciálu získání dalších finančních prostředků pro posílení dětské základny – krajské dotace 
určené sportovním klubům. Krajské dotace určené krajským svazům, dotace NSA pro kluby, 
sponzorské dary zprostředkované členy klubů od svých zaměstnavatelů, vlastních firem nebo 
velkých společností působících v regionu.   
 

ALTQ bude iniciovat zvýšení rozpočtu CSJ určené na kluby, resp. klubové trenéry, které tvoří 
základnu pro budoucí fungování sportu. 
 
 
5. Zpráva hospodáře 
 
ALT Q v roce 2023 hospodařila se ziskem ve výši 18.584 Kč. 
 
Celkový příjem ALT Q za rok 2023 byl 744.029 Kč.  

Tato částka je tvořena jednak příjmem od ČSJ (339.415 Kč), dále platbami od rodičů závodníku 
za oblečení a další služby, např. startovné, které ALT Q za děti platila (337.014 Kč), dále pak 
členskými příspěvky v celkové výši 67.600 Kč. Vzhledem k tomu, že peněz od svazu bylo 
alokováno méně, než v roce 2022, byla částka, která „protekla“ přes účet ALT Q od rodičů 
směrem na MS/ME a další služby výrazně vyšší, než v předchozích letech. Např. v loňském 
roce byla poměrně vysoká částka (65.908,48 Kč) z účtu ALT Q zaplacena výrobci jednotného 
(reprezentačního) oblečení Optimist, nicméně ta byla plně v režii rodičů – ALT pouze peníze 
vybral a poslal dál.  
  

Celkové výdaje v roce 2023 činily 725.445 Kč.  
Z toho celkem 189.415 Kč bylo rozděleno mezi kluby, které pořádaly soustředění.  
Zbývajících 150.000 Kč bylo rozděleno mezi děti, které se účastnily MS/ME.  
Za startovné na MS/ME se zaplatilo celkem 279.362,06 Kč (i zde platí, že přes účet ALT Q jen 
protečou peníze od rodičů závodníků). Celkem 65.908,48 Kč se zaplatilo za oblečení Optimist, 
viz výše. 
Dále se platil příspěvek IODA, výdaje na ceny (poháry, kapesní nože pro odcházející 
reprezentanty) a služby související s webovou stránkou, emailem atd., dohromady se vydalo 
40.759,46 Kč. 

Fakticky tedy žádná velká změna ve výdajích, jen loni byla větší část nákladů na MS/ME 
financována samotnými rodiči.  
 
Jak víte, ALT Q kumuluje v průběhu let na svém transparentním účtu „zisk“, a to v závislosti 
na velikosti členské základny. Na konci roku 2022 byl zůstatek na účtu bez mála 84. 000 Kč, 
na konci roku 2023 celkem 125.941 Kč.  
Pavel Schwarz – tyto peníze se dají/mají použít na organizaci pohárů nebo související výdaje, 
např. na rozhodčí, které chceme. Záměrně dáváme informaci do zápisu, aby takhle informace 
byla zachována i do dalších let.  

 
V průběhu roku 2023 nedošlo k žádným neočekávaným výdajům, ani žádný z výdajů nebyl 
v neočekávané výši oproti letům předchozím.  
Daňové přiznání bylo podáno 1.7.2024 daňovým zástupcem, Mgr. Fifkovou, která měla za ALT 
Q udělenu plnou moc.  
 
VH vzala na vědomí zprávu hospodáře.   
 
 
6. Zpráva o členské základně  

V roce 2024 máme 133 dětí členů ALTQ  v současné době se účastní pohárových závodů: 
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Poháru ALTQ : 83 dětí 
Mladší děti 23 dětí – 4 děvčata a 19 chlapců, 
Starší 60 dětí - 29 děvčat a 31 chlapců 
Poháru Čechy, Morava: 58 dětí 
Pohár Morava: 16 dětí  
Pohár Čechy:42 dětí  
 

 
7. Obecná pravidla nominace 

 

o Výchozí podmínky: 

 

o Směrnice C19 ČSJ 

o 2025 World Championships Portorož, SLO,  26.6. až 7.7.2025  

o 2025 European Championships Cesme Izmir, Turkey – 15.6. až 22.6.2025 

o Nominační závody by měly být ukončeny do poloviny května 2025 

 

Pravidla: 

o Nominace se může zúčastnit závodník, který je členem ČSJ, má občanství ČR anebo je v ČR 

rezidentem (u dětí typicky chodí do školy v ČR) a jede pod „českou“ vlajkou 

o Uhrazení zálohy 10.000 Kč na transparentní účet Asociace lodní třídy Oprimist z.s. v termínu 

do 31.01.2025 

o Umístění v žebříčku sestaveném z tří nominačních závodů (počítají se 2 nejlepší výsledky), 

které proběhnou v jarních měsících 2025. Seznam závodů bude upřesněn do 31.1.2025   

o Závod je započítán, pokud v něm byly odjety alespoň 4 rozjížďky   

o Všechny závody mají stejnou váhu (C19) 

o Každému závodníkovi se do žebříčku započtou dva závody, v nichž získal více bodů (C19) 

o Pokud se nepodaří odjet první závod bude do 5 dnů oznámen termín náhradního závodu. 

o Pokud se odjedou pouze dva závody, budou započteny výsledky těchto dvou závodů. (C19) 

o Trenér/ka SPS má možnost nominace 1 místa na MS nebo na ME, kterou finálně potvrdí KTM. 

Takováto nominace může být udělena z objektivních důvodů závodníkovi/ici, kteří dlouhodobě 

výkonnostně patří mezi nejlepší. Hodnocení pořadí TOP závodníků si průběžně vede trenér/ka 

na základě znalosti dovednosti dětí na vodách odpovídajících lokacím ME a MS (Garda, moře). 

 

8. Zpráva kontrolní komise 

Kontrolní komise obdržela v roce 2023 jeden podnět k prošetření od výkonného výboru ALT 

Q, týkající se poskytování dotací klubům na soustředění pro děti. Kontrolní komise 
konstatovala, že ze strany VV nedošlo k pochybení.  
 
Proběhla kontrola činnosti VV ALTQ, vč. kontroly účetnictví. Nebylo shledáno žádné pochybení. 

 
VH vzala na vědomí zprávu revizní komise.   
 
 
 
9. Diskuse 

 
Diskuse o odlivu dětí z ALT Q na následné lodní třídy.  
 
Diskuse nad využitím materiálu.  
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Kde najít peníze na podporu dětí v rozpočtu ČSJ.  
 
Ponechat systém SPS trenéra – pro a proti, převládá názor, že má být trenér placený svazem, 
proti názoru, že má být poskytnula větší podpora pro jednotlivé závodníky. 
 
Dle převládajícího názoru by měl být začátek závodů dřív, zejména v neděli.   

 
 
 
  
10. Závěr 

 

ČS byla ukončena v 22,00 hod. 
 
 
 

 
 
Denisa Valentová, zapisovatel  
Pavel Pavlousek, ověřovatel 
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